
PROTOKOLL

vid. sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 7/1/52 på Stadion; närvarande: hela styrelsen utom Hellborg

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet och lämnade en rapport om sin kon
takt med Svenska Boxningsförbundet i fråga om de s.k. ryssbox
ningarna. Ytterligare utredning ansågs motiverad.

§ 2. Beslöts att tillskriva olika resebyråer för kontroll om i sam
band med ovannämnda ryssboxningar gruppbiljetter uttagits.

§ 3. Härefter övergicks till sammanträde med skidsektionens styrelse. 
Beslöts ge sektionen tillstånd att inköpa belysningsattiraljer 
för rampen utefter skidbacken. På grund av blidvädret och snö
obefintlighet diskuterades utsikterna för de till den 20/1 
planerade backtävlingarna. Beslöts att avvakta situationen till 
den 14/1, innan något beslut om ett ev. flyttande av tävling
arna skulle fattas. Sektionsstyrelsen meddelade, att därest 
bara kyla kom, skulle snöfrågan kunna ordnas genom transport 
av vitvaran från bättre gynnade trakter norröver.

§ 4. Skidsektionens styrelse redogjorde för diverse förarbeten in
för tävlingarna den 20/1.

§ 5. En framställning från IFK Enskede att få hyra skidbacken för
tävlingar den 11/2 godkändes.

§ 6. Avslutades sammanträdet och fastställdes nytt sammanträde
till den 14/1.


